
 

 

2. Valg af dirigent: Anneka Hastings 
 

3. Valg af Referent: Signe Haaning 
 

4. formandens beretning 
 
Første vintersæson i Hafnia Hallen har været generel positiv, på trods af udfordringerne 
med at få plads til hele klubben. Vi håber at vi fremover vil indvillige i at gå på 
kompromis med vores banetider. For alligevel at efterkomme problemet, er vi gået igang 
med planlægningen af udvidelse af hallen. Det skal finansieres af 1-2 fonde, Hafnia 
hallen og CPH beach. Tidsrammen er 1-2 år.  
Det bliver italesat, at vi har brug for flere banetider, hvilket skal løses mellem HH og CPH 
beach for at leve op til den indgået kontrakt. 
Det er nu blevet nemmere for klubben at have fokus på det vigtige – at udvikle spillere 
på alle niveauer. De fysiske rammer er blevet bedre både ude og inde. Der er et ønske 
om at få lagt vand ud ved banerne i Ryparken. Der er kommet 4 udendørs baner ved HH. 
I alt har klubben 15 baner til rådighed. 
Nye vinde i Volleyball Danmark – giver nye muligheder for beach volleyball. Vi vil have 
én mand i Volleyball Danmarks bestyrelse.  
De fremtidige hovedmålsætninger er at tiltrække ungdomsspillere. 
 
De forskellige udvalg mangler generelt nye medlemmer, der har lyst at løfte opgaver for 
klubbens drift. I og med at klubbens økonomi er der nu mere overskud til at styrker 
samarbejder internt og eksternt. SU er blevet genetableret og vil blive støttet af 
bestyrelsen. Der nu oprette et frivillighedsudvalg, hvilket der skal lyde en stor applaus til. 
Vi mangler medlemmer til turneringsudvalg! Trine Bak er ene mand.  
Bedre sponsor og fundraising arbejde – nyt udvalg til netop dette formål. 
Eliten har et stort ansvar for at påvirke volleyball Danmark og få beachvolley anerkendt 
på lige for med indendørs volleyball. 
2019: Der komme en ny hjemmeside! Kan måske langeres inden udgangen af marts. Vi 
håber at påbegynde arbejdet med den nye hal, som er blevet godkendt. Vi fortsætter det 
gode arbejde, med at bringe beach volley frem i Danmark. 
 
Spørgsmål (Steffen): Hvor stor en del bliver CPH Beachs andel af økonomien i forbindelse 
med at finansiere den nye hal. 
 
Svar: Der er intet vedtaget. Der vil formentlig blive indkaldt til en ekstra ordinær generel 
forsamling. 
 
Spørgsmål (Vlad): Hvilken betydning for det for klubbens faciliteter, mens byggeriet er i 
gang? 
 
Svar: Næsten ingen. Måske vil én til to udendørsbaner vil være påvirket. 
 

5. Regnskab til godkendelse 
 
Gennemgang af regnskab 

- Der er et overskud på 275.167,49kr for 2018 
- Klubben har en egen kapital på 453.167,49kr 

 
Regnskabet godkendes 
 

6. Budget til godkendelse 
 

Budgettet bliver gennemgået 
- Der budgeteres med en samlet indtægt på 840.000kr 
- Det forventes samlede udgifter for 831.000kr 



 

 

- Dermed et overskud på 9.300kr 
Der er et ønske om, at festudvalget bliver tildelt en udgiftspost, hvilket forsamlingen 
bakker op om 
 
Budgettet for 2019 vedtages 
 

7. refundering af kontigenter. 
 

- Navne er oplistet 
 

8. Fastsættelse af kontingent 
 

- Kontingent vedtages 
 

9. Elitechefens beretning 
 
Jacob Stormly fremlægger pointer for eliten som vikar for Martin Olafsen 
 
Det bliver nærmere forklaret, hvorfor klubbens budget ikke stemmer overens med 
elitechefen, hvilket der vil komme styr på, når Martin er hjemme fra ferie. Det 
understreges, at budgettet ikke synes at være overskredet. 
 
Strategi fremlægges 

- Mission 
- Værdier 
- Vision 

 
Roadmap / milepæle 2018-2028 

- Vi vil være førende inden for udvikling af talent i Nordeuropa 
- Naturlig ”fødekæde” 
- Etablerede hold i CEV(EM) og FIVB regi 
- … 

 
Mål: Maj 2018 – Maj 2019 
 
Spørgsmål: Hvad kan man gøre for at rekruttere flere herrespillere 
 
Svar: Vi overvejer forskellige muligheder. Evt. motiverede samtaler med relevante 
spillere både internt og eksternt 
 
Spørgsmål: Hvordan er det muligt at skabe en bedre fødekæde fra bredden til eliten. 
Både træner og spillermæssigt. Ønsket om en rød tråd. 
 
Svar: Der er sat budget af til at uddanne trænere – så er man interesseret og engageret 
skal men endelig henvende sig. Vi har et ønske om at have den samme træningsstruktur 
fra bredde til elite. 
 
Tilføjelse fra SU: der er et ønske om at lave et tiltag, hvor vi kan udarbejde og efterleve 
en fælles strategi og struktur 
 

10. Indkommende forslag 
 
Lene Hammer: Ændring af måden, hvorpå banetider fordeles. Forslag om at man som 
hold træffer 1. og 2. valg 
 
Kommentar: Man ønsker ikke detailplanlægning. Kan man ikke selv finde ud af at 
nedsætte disse regler 



 

 

Kommentar (Anja): Taler for forslaget - det er ikke fair overfor de personer som sidder 
og forhandler og ikke kan blive enige, og definere hvem der skal prioriteres. 
 
Kommentar (Jacob): Forslaget sætter nogle uhensigtsmæssige regler op for 
planlægningen, alt afhængige af, hvornår vi kan få banetider, hvem der kan træne 
hvornår mv. 
 
Kommentar (Steffen): Der må lægge et større ansvar hos bestyrelsen 
 
Kommentar (Bording): det kan blive en driftsopgave som ligger hos betyrelsen. Forslaget 
bliver for rigid. Muligheden er at bestyrelsen fastsætter prioriterer tiderne og SU bliver 
pålagt at finde trænere. 
 
Kommentar (Cille): Større transparens og bedre kommunikation om, hvorfor der må 
trænes på de forskellige tidspunkter 
 
Kommentar (Michael): bestyrelsen har ikke det fornødne indblik 
 
Forslaget ændres til: Bestyrelsen skal ved møde om banefordeling, deltage med én 
person. 
 
Bestyrelsen indvilliger i at dette kan være en procedure 
 
Ændringsforslaget trækkes tilbage – Martin Kattner tilbyder sin hjælp til at mægle i 
forbindelse med banefordeling 
 

11. Årets medlem 
 
Anja Vejrum tildeles prisen for årets medlem 
 

12. Valg til bestyrelsen 
 
Bestyrelsesmedlemmer 

- Søren Tyndeskov optages i bestyrelsen 
- Michael Kristensen Genvælges  
- Anneka Hastings Genvælges 
- Tina Claesson vælges ind for et år 
- Martin Kattner vælges ind for to år 
- Mark Sandberg vælges ind for et år som også vælges som Kasser  
- Trine Bak ind for 2 år 

 
Suppleant 

- Jakob Buch Østergaard væges ind som suppleant 
- Nikolaj Vestbjerg genvælges som suppleant 

 
Revisor (1 år) 

- Lene Hammer vælges som revisor 
 
Revisor suppleant (1 år) 

- Anja Vejrum vælges som revisorsuppleant 
 

13. Nedsættelse af udvalg 
 

Frederikke Schade melder sig til turneringsudvalget 
 
Anders vil gerne melde sig til facilitetsudvalget 
 



 

 

Sara Stief melder sig til fundraising udvalg 
14. Evt.  

 
Intet 
 
Tak gives til Katrine for hendes arbejde i bestyrelsen og som kasser 
Tak gives til David Bordring for hans arbejde i bestyrelsen 
 
Mødet afsluttes 
 
 
 
 
 
 
 


